
PREZYDENT 
Miasta Pabianic 

 Pabianice, 24.08.2021r.

SPM-I.0003.29.2021 

Pan 

Krzysztof Rąkowski 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Pabianicach

Dotyczy:  interpelacji  Radnego  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  Włodziemierza  Stanka  z  dnia
16.08.2021 w sprawie przejść dla pieszych i ich prawidłowego oznakowania.

W  odpowedzi  na  ww.  interpelację  informuję,  że  poruszony  problem  został  opisany
i wyjaśniony  w  odpowiedzi  skierowanej  do  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  na  interpelację
Koalicyjnego Klubu Radnych.

Jednocześnie  informuję,  że  realizujemy  w  dalszym  ciagu  inwestycje  w  zakresie
podnoszenia stanu bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych.

w/z PREZYDENTA  MIASTA 

         Aleksandra Jarmakowska-Jasiczek
I Zastępca Prezydenta Miasta


